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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, nemzetgazdasági miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "A drága üzemanyag rossz az embereknek, de jó a 
kormánynak" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön a napokban bekérette a MOL és a Magyar Ásványolaj Szövetség vezetését, és utasításba adta,
hogy ne nyerészkedjenek. Ez volt a megbeszélés lényege, amivel egyet is tudnánk érteni, ha az is
kötelező érvényűnek érezné magára nézve ezt, aki mindezt másoktól kéri. Mondjon nekem kérem
még egy országot Európában, ahol 27 %-os Áfa terheli az üzemanyagokat!

Nyilván  Ön  is  tisztában  van  vele,  hogy  egyedül  a  magyar  kormány  sarcolja  ennyire  a  saját
lakosságát,  mert  ilyen  mértékű  adót  senki  nem vet  ki  Európában.  Persze  lehet  mutogatni  sok
mindenre és sok mindenkire, de egy magára valamit is adó kormány, aki nem csak a szavak, de a
tettek szintjén is a lakosságáért dolgozik, az úgy követel, hogy a saját maga hozzáállásával mutat
példát. Ön azt kéri, hogy senki ne nyerészkedjen az üzemanyagokon, de elsősorban a kormány teszi
azt.

Már két  és fél  éve kértem Orbán Viktort  személyesen itt  a  Parlamentben,  hogy az elszabaduló
árakkal  szemben lépjen  fel  a  kormány,  hosszútávon pedig  ez  csak  úgy képzelhető  el,  hogy ha
csökkenti az azokat terhelő adókat, de azóta sem tettek semmit. A mostani kérésük a kereskedők
felé akkor lenne hiteles, ha Önök is tettek volna lépéseket, de eszük ágában sincs, mert szükség van
az emberek adóforintjaira.  Elvenni  azt tudnak, adni viszont csak a  propaganda szintjén tudnak,
abból viszont nem lehet semmit venni, még egy kenyeret sem.

Várom megtisztelő  válaszát,  hogy  mikor  kívánnak  végre  engedni  a  rekordmagas  adóból,  mert
minden magyar ember érdekét az szolgálná.


